

# BEST SUSTAINABLE CAMPING FACILITY

Apply until the 9th of March 2023

consenergy@km.qa

For more information,

call: 44846821/44628901



In cooperation with Ministry of Environment and Climate Change

## Objectives:

- Adopt rationalization and energy efficiency methods in camps or farms.
- Giving campers opportunity to present their ways to support sustainable development.



## Terms and Conditions:

1. The competition is open to all Qataris.
2. The system in the camp should be based on conservation standards that supports energy efficiency.
3. Ensure the use of Water Saver Faucet (aerators) for bathrooms and kitchens.



4. Ensure the use of LED lights.

5. Using one of the renewable energy methods (solar panels or wind energy...etc).
6. Attach pictures of the used tools.
7. Attach the camp owner data with the geographical location. (Name, contact number, geographical location) & email.

## Competition Classification:

- Local



## Apply to participate:

- Participation is open to Qatari individuals or groups.
- Attach a complete file showing all the saving tools and methods used in the Camp.
- The application to participate in the competition can be submitted through the "Tarsheed" page on the Qatar General Electricity and Water Corporation website ([www.km.qa/tarsheed](http://www.km.qa/tarsheed)), where you will find all the terms and conditions of the competition.



- The winner will receive an award and a certificate being a role model in the best Sustainable Camp under the terms of conservation and energy efficiency, and he will be honored at the annual celebration of the "Tarsheed" program for the year 2023.

## الهدف:

- تبني أساليب الترشيد وكفاءة الطاقة في المخيمات أو العزب
- منح الفرصة لكافة المخيمين لتقديم طرقهم لدعم التنمية المستدامة



منح الفرصة لكافة المخيمين لتقديم طرقهم لدعم التنمية المستدامة

## شروط ومعايير المسابقة:

1. المسابقة مفتوحة لجميع القطريين من اصحاب المخيمات أو العزب
2. ان تكون الانظمة المستخدمة في المخيم قائمة على نظام يدعم كفاءة الطاقة أو من الاجهزة المرشدة
3. الحرص على استخدام رؤوس الصنابير الموفرة للحمامات والمطبخ.



4. استخدام اضاءات موفرة LED.

5. استخدام احدى أساليب الطاقة المتجددة (الواح شمسية أو طاقة الرياح ... الخ).
6. ارفاق صور الادوات المستخدمة

7. إرفاق بيانات صاحب المخيم مع ارسال الموقع الجغرافي. (الاسم، رقم التواصل، الموقع الجغرافي) والبريد الإلكتروني.

## تصنيف المسابقة:

- محلية



## التقدم بطلب للمشاركة:

- المشاركة مفتوحة للأفراد أو المجموعات من القطريين
- ارفاق ملف كامل يوضح جميع أدوات وأساليب الترشيد المستخدمة في المخيم
- يمكن التقدم بطلب للمشاركة في المسابقة عبر صفحة "ترشيد" على موقع المؤسسة العامة القطرية للكهرباء والماء ([www.km.qa/tarsheed](http://www.km.qa/tarsheed)) حيث تجدون كافة شروط المنافسة وأحكامها.

- يتلقى الفائز جائزة تقديرية وشهادة تفيد بأنه نموذج يحتذى به في أفضل مخيم مستدام بموجب شروط الترشيد وكفاءة الطاقة ويتم تكريمه في الاحتفال السنوي لبرنامج "ترشيد" لعام 2023.



# مسابقة أفضل مخيم مستدام

اشترك الآن وحتى 9 مارس 2023

consenergy@km.qa

لمزيد من المعلومات يرجى الإتصال

على 44846821/44628901



بالتعاون مع وزارة البيئة والتغير المناخي